


Sosyal Hizmet Merkezi Müdürünü Ziyaret Ettik 

Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman PINAR, Başkan 

Yardımcımız İbrahim AKIN ve 

Genel Sekreterimiz Melek 

MENGEŞ, Yüksekova Sosyal 

Hizmet Merkezi Müdürü Sayın 

İdris TURAN'ı ziyaret ettiler. 

Yapılan çalışmalar ve faaliyetler 

hakkında bilgi aldılar. 



6. Meslek Komitesi Ağustos Ayı Toplantısını Yaptık. 

 6. Meslek Komitesi Ağustos Ayı Toplantısını Yaptık. 



Milli Eğitim Müdürü Sn. Servet Canlı`yı Ziyaret Ettik 

Yönetim Kurulu 

Başkanımız 

Sn.Abdurrahman Pınar ve 

Başkan Yardımcımız 

Sn.İbrahim Akın Milli 

Eğitim Müdürü Sn.Servet 

Canlı'yı makamında 

ziyaret ettiler. 



Yüksekova Kanaat Önderimiz Sn. H.İdris Öner ve 

Emekli Tapu Müdürü Naif Arslan Odamızı Ziyaret 

Etti 
Yüksekova Kanaat Önderlerinden 

Sn. Hacı İdris Öner ve Emekli 

Tapu Müdürü Sn.Naif Arslan 

odamızı ziyaret etti. Yönetim 

Kurulu Başkanımız Abdurrahman 

Pınar ve Başkan Yardımcımız 

Seracettin Keği ile bilgi 

alışverişinde bulundular. 



Doğu Anadolu ve Güneydoğu Anadolu Bölgeleri 

İstişare Toplantısına Katıldık 

Yönetim Kurulu 

Başkanımız 

Abdurrahman Pınar, 

Doğu Anadolu ve 

Güneydoğu Anadolu 

Bölgeleri İstişare 

Toplantısına katıldı. 

Toplantıda Türkiye 

ekonomisine ilişkin 

sunumlar yapıldı. 



Rüya Giyim Mağazası Açılış Törenine 

Katıldık 
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Rüya Giyim Mağazası Açılış Törenine 

katıldı. Açılış kurdelesini kesen başkanımız iş yeri sahibine hayırlı olması temennisinde 

bulundu. 



Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 

Pınar'ın Bayram Mesajı 

Dostluğu, sevgiyi ve geleceği.. Aşımızı, ekmeğimizi, soframızı.. 

Hüznümüzü, acımızı, yalnızlığımızı paylaştığımız; birlik ve beraberliğimizi, 

kardeşlik ve dostluğumuzu en sıcak şekilde hissedeceğimiz mübarek 

ramazan bayramınızı tebrik eder, mutluluklar dilerim. 



Ziraat Bankası Şube Müdürü Sinan İlday Odamızı 

Ziyaret Etti 

Yüksekova Ziraat Bankası Şube Müdürü Sn. Sinan İlday odamızı ziyaret etti. 

Ziraat Bankası yetkililerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve 

Yönetim Kurulu Sayman üyemiz Fatih Arslan karşıladı.  



Uygulamalı Girişimcilik Eğitimleri İçin Start 

Verdik 

Ülkemizin en büyük gerçeklerinden olan işsizliğe karşı istihdam oluşturmak ve kent 

ekonomisine katkı sağlamak amacıyla öncülüğünü yaptığımız, 2014 yılından bu yana 

sürdürdüğümüz uygulamalı girişimcilik eğitimine 2018 yılı itibariyle devam etmekteyiz. 

2018 yılı Uygulamalı Girişimcilik Eğitimlerimiz toplamda 8 sınıf olmak üzere 240 kişiye 

verilecektir. Odamızda verilen ilk eğitime Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Abdurrahman 

Pınar ve Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz Fatih Arslan katıldılar. 

 

Eğitimler öncesi açılış konuşmasında Yönetim Kurulu Başkanımız. Abdurrahman 

PINAR; Amacımız İlçemize daha çok işletme kazandırarak sosyo -ekonomik anlamda 

ilçemizi güçlendirmek ve daha çok istihdam sağlamak olacaktır. Ayrıca KOSGEB’in 

desteklerinden işletmelerimizi ve girişimci adaylarımızı daha çok faydalandırmaktır. 



MESLEKİ YETERLİLİK BELGESİ HAKKINDA 

DUYURU 

•Noterler Mesleki yeterlilik belgesi olmayan işletmelerin alım satım işlemlerini kabul 

etmeyecek 

•Ticaret Müdürlükleri mesleki yeterlilik belgesi olmayan işletmelere Yetki Belgesi 

vermeyecek. 

•Belediyeler, mesleki yeterlilik belgesi ibraz etmeyen işletmelere ruhsat vermeyecek 

  

İKİNCİ EL ARAÇ ALIM SATIMINDA  ‘’MESLEKİ YETERLİLİK BELGESİ’’ ALMAK İÇİN 

TOBBB MEYBEM VE ODAMIZ İŞBİRLİĞİ İLE  SINAV DÜZENLECEKTİR 

 

Tüm Üyelerimize Duyurulur.. 



30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMI KUTLU OLSUN 

 

30 Ağustos Zafer Bayramı’nın 

96. Yıldönümünü en içten 

duygularımızla kutluyor, başta 

Ulu Önder Mustafa Kemal 

Atatürk ve silah arkadaşları 

olmak üzere bu zaferi bize 

armağan eden İstiklal 

Mücadelemizin bütün 

kahramanlarını, aziz 

şehitlerimizi ve gazilerimizi 

rahmet, minnet ve şükranla 

anıyoruz. 



Yeni Girişimciler ile Kahvaltıda Bir Araya Geldik 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Yeni Girişimciler ile kahvaltıda bir 

araya geldi. Yeşil vadi kahvaltı salonunda Genç girişimciler ile buluşan Başkanımız 

Kursiyerlerin fikirlerini dinledi.  


